
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll styrelsemöte 230615 

Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Joakim Kjellgren, Kerstin 
Lundquist, Jonas Kronholm, Annette Kristensson, Anne Sandberg Fallesen och Ingela 

Söderblom t.o.m §86 samt Anne Ljung.   
 
§75 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§76 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§77 Dagordning 

 Dagordningen godkändes. 
 

§78 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 

 
§79 Kommunen   

Arrendet betalt. 
 

§80 Klubbområdet 
 Inget nytt utöver omnämnande i artikel i Norra Skåne.  
 
§81 Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser 
   

§82 Avsända skrivelser 
 Inga avsända skrivelser 
 
§83 Rapport kassör 
 Kassa 2.718:-, Bankkonto 22.334:-, Tävling 1.759:-, Placeringskonto 331.233:- 
 Totalt: 358.044:- 
 Solcellerna och tält är betalda. Väntar på kostnaden för ny högtalaranläggning. 

Vi har fått kommunbidrag med 34.000 kr. Vi väntar på pengar från 
Studiefrämjandet för kurserna, ca. 88.000 kr och bidragen från 
Sparbanksstiftelsen för solceller, tält och högtalaranläggning, 150.000 kr. 

Jägarna är ännu inte fakturerade för hyra. 
Beslutades att vi ska budgetera 2024 för inköp av kläder till instruktörerna 

som ska vara istället för nuvarande ”kursersättningar”. 
       

§84 Rapport HUK 
Kurserna inlämnade till Studiefrämjandet. 11 kurser är klara. Ska kompletteras 

med kursavgifter.  
Beslutades att våra kurser ska kosta 200 kr/tillfälle. 
Studiefrämjandet kommer att ha 3 st L1 till hösten. Inventering ska göras 
angående önskemål om L2. 
16 augusti ska det vara möte för instruktörerna ang. ”Dressyrpolicy”.  



§85 Rapport RUK 
 Allt är under kontroll.  

 
§86 Rapport Interiörkommittén 

Anne S Fallesen och Ingela Söderblom visade förslag på hur foto ska  placeras i 
ramar. 5 tavlor bör räcka till våra brukschampions. Avvaktar med 

klubbmästarna. Har gjort iordning anslagstavlorna. Röjning och uppfräschning 
av lokalerna ska ske efter fönsterbytet.  

 
§87 Rapport tävlingskommittén 

Nästa års tävlingar: 
10/3 Sök alla klasser 

21/4 Lydnad startklass 
27/10 Rapport alla klasser 
17/11 Appell alla klasser 

 
§88 Rapport kök/servering 

Inget att rapportera. 
   

§89 Rapport stuga/tomt 
Per söker elstöd. Vi producerar el och ska byta från Eon till Vattenfall som har 

bättre villkor. 
 

§90 Beslut/Uppföljning 
Beslutades att inköpa en ny dator till klubben för ca. 5.000 kr. Den nuvarande 

är gammal, långsam och krånglar mycket. 
 

§91 Uthyrning 
 Borzoiringen ska hyra plan och ha tillgång till kök och toaletter den 18/6. 

 Golden Retrieverklubben Skåne-Blekinge ska hyra lektionssal och cafeteria
 den 18/11 för exteriörutbildning. Hyra 1.000 kr.  
 
§92 Medlemsmöte 
 Den 23/8 kl. 19.00 där det bl.a ska tas upp beslut om fönsterbyte.  
 
§93 Verksamhetsplan 
 29/7 blir det sommarfest och den 16/8 i-möte ang. dressyrpolicy. 
 
§94 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor 
 
§95 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 17 augusti kl. 18.30.  
 

 

 
 

  



§96 Mötet avslutas. 
Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet:   Justeras: 

 
 

 
Anne Ljung    Marie Andersson 

Sekreterare    Ordförande  


